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Првог јануара званично отворен нови интерконектор од бугарске до мађарске границе

ГАСОВОД ЗА ЕНЕРГЕТСКУ СТАБИЛНОСТ И 
БЕЗБЕДНОСТ

Петак, 01. јануар 2021. остаће записан као један од 
најважнијих дана у историји српске гасне привреде. 
Тог дана, управо у време 
када почиње такозвани 
„гасни дан“ у 6 часова ујутро, 
председник Републике 
Србије Александар Вучић, 
у присуству генералног 
директора Србијагаса 
Душана Бајатовића, руског 
амбасадора Александра 
Боцана- Харченка и 
представника Владе Србије 
и Покрајинске владе, 
као и компанија које су 
градиле гасовод, отворио 
је у Госпођинцима код Жабља, овај важан правац 

снабдевања гасом 
који је у јавности 
познат и као 
„Балкански ток“. 
Он је честитао 
извођачима на 
огромном послу 
који је добро 
урађен и пожелео 
им срећну Нову 
годину.

-Велико хвала, 
ово је за нас од огромног значаја за индустрију и 
напредак српске привреде и за све становнике наше 
земље. Честитам свима који су радили. Ово је важан 
дан за нашу земљу, рекао је председник. 

-Нека гас крене и да будемо 
још успешнији и желим вам 
добро здравље, живело 
пријатељство Србије и Русије, 
поручио је председник и 
уједно истакао да је Србија 
гасоводом „Балкански ток“ 
обезбедила енергетску 
стабилност и безбедност, 
што је важно за привлачење 
нових инвеститора.

Обраћајући се присутнима, 
генерални директор 

Србијагаса Душан Бајатовић рекао је да су сви гасни 
транспортни капацитети 100 одсто закупљени у 
Бугарској, Србији и Мађарској, што значи да ће гас из 
„Балканског тока“ требати Европи.

-Ово је велики дан, Србија је већ сада сигурна, са 
смањењем транспорта кроз Украјину. Током изградње 
гасовода уграђена je најсавременија опрема, са 
најсавременијим материјалима, истакао је директор 
Србијагаса и најавио да ће се разрадити планови 
за убрзану гасификацију, на којој инсистира и 
председник Александар Вучић. Он је навео да ће 
се радити и на пројекту гасне интерконекције Ниш-
Димитровград-Софија, као и на плану изградње 
гасовода Београд – Бањалука.
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-Отвориће нам се „Хоргош“, што 
значи да смо радили у складу са свим 
европским принципима. Имаћемо 
приступ Баумгартену (гасном чворишту 
у Аустрији) и, вероватно, Северном току 
1 и 2, рекао је директор Бајатовић. Он 
је додао и то да је све урађено у складу 
са европским нормама и испуњено све 
што је тражила Енергетска заједница, у 
техничком, као и у комерцијалном смислу.

Званицама, међу којима су били и 
републички министар грађевинарства 
Томислав Момировић, бивши министар 
енергетике Александар Антић и 
војвођански премијер  Игор Мировић, 
обратио се и амбасадор Руске федерације у Београду, 
Александар 
Боцан-Харченко.

-Изградњом и 
пуштањем у рад 
„Балканског 
тока“, потпуно 
је обезбеђена 
енергетска 
стабилност и 
безбедност 
Србије. Завршен 
је најважнији 
део једног 
од глобалних 
пројеката наше 
заједничке 
сарадње. Овај 
гасовод даје 
могућност за даљи развој унутрашње инфраструктуре. 
Србија ће обезбедити енергетску стабилност и 
безбедност и стабилне испоруке енергената, рекао је 
Харченко.

Дужина магистралног гасовода у Србији је 403 
километра. Гасовод улази у Србију код Зајечара и 
излази из наше земље код Хоргоша. Прва деоница је 
од бугарске границе до Жабара, друга од Жабара до 

Ковина, трећа од Дунава код Ковина до Госпођинаца 
и четврта од Госпођинаца до мађарске границе код 

Хоргоша.

Овом 
приликом, 
председник 
Вучић најавио 
је да ће 
врло брзо 
бити изнети 
предлози 
за значајно 
снижење цене 
прикључка 
на гас за 
домаћинства у 
Србији.  
   
                   (Аг.)
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ВОДЕЋИ РУСКИ МЕДИЈИ НА 
НАСЛОВНИМ СТРАНАМА ПРЕНЕЛИ 
ВЕСТ О ОТВАРАЊУ ГАСОВОДА
Најважније руске новинске агенције пренеле 
су у петак, 1. јануара, вест да је председник 
Србије Александар Вучић отворио нови гасовод 
„Балкански ток“ у Србији. Агенција РИА Новости 
ову информацију објавила је као насловну на 
свом сајту, наводећи да су церемонији отварања 
присуствовали и руски амбасадор у Београду 
Александар Боцан-Харченко и директор Србијагаса 
Душан Бајатовић. Агенција ТАСС је, такође, пренела 
вест о пуштању у рад гасовода од бугарске до 
мађарске границе, кроз Србију, уз напомену да је 
церемонију директно преносила српска агенција 
ТАНЈУГ. ТАСС је навео речи председника Србије 
да је пуштање у рад „Балканског тока“ најбољи 
новогодишњи поклон, јер је то пројекат који ће 
Србији обезбедити стабилност и подстаћи развој 
домаће инфраструктуре, као и да ће постати 
привлачнија за инвеститоре.   
      
           (Аг.)



Генерални директор Србијагаса гостујући у више медија истакао:

НОВИ ГАСОВОД ВЕЛИКА ПОБЕДА СРБИЈЕ
Крајем прошле 
и почетком ове 
године, управо 
у време када 
су потекле 
прве количине 
гаса новим 
интерконектором 
и када је он 
званично 
и отворен, 

генерални директор ЈП „Србијагас“ Душан Бајатовић 
био је гост неколико електронских медија са 
националном фреквенцијом и том приликом више пута 
истакао да је почетак рада магистралног гасовода од 
бугарске до мађарске границе, који је део унутрашњег 
гасног транспортног  система Србије, велики 
догађај за нашу земљу која ће сада имати осигурану 
стабилност и безбедност снабдевања природним 
гасом. Тако је, гостујући у емисији „Око економије“ 
на РТС-у, у среду, 30. децембра, директор изјавио 
да су тог дана, након свих неопходних тестирања, у 
овај гасовод пуштене прве количине гаса и да је тог, 
првог дана, у систем утиснуто 
око 140 хиљада кубних метара 
гаса из Подземног складишта у 
Банатском Двору.

-Ми сада знамо да ту све ради. 
Тестирали смо и двосмерност, да 
бисмо задовољили сва европска 
правила. Цеви су пуне гаса. На 
улазу из Бугарске притисак је од 
35 до 40 бара, а овде, у близини 
код Госпођинаца, то је негде око 
35 бара, рекао је Бајатовић.

На питање новинара да ли ће овим новим правцем 
долазити руски гас, директор је одговорио да ће 
„Србијагас“  и Република Србија сигурно задржати 
стратешко партнерство са Русијом, односно са 
компанијом „Гаспром“, а потенцијално, у будућности, 
тим правцем може стизати и неки други гас. 

-Ово је велика победа Србије, велика победа 
председника Србије и његове националне економске 
и спољне политике, рекао је гостујући на РТС-у 
директор Србијагаса.

У Јутарњем програму РТВ Пинк, генерални директор 
појаснио је да се на изградњи „Балканског тока“ 
радило у тишини, да није прекршено ниједно европско 
правило, али и да се радило под притиском.

-Кључна ствар је да је тај гасовод прорадио. Сада 
ће се у Украјини транспорт смањити са 40 на 24 
милијарде кубика гаса, ми не можемо озбиљно да 
рачунамо на тај правац и направили смо алтернативу, 
рекао је он. Уједно, указао је да Србија рачуна и на 
завршетак „Северног тока 2“, јер ће у Европи падати 
количине гаса које ће се производити, па ће сигурно 

расти потреба за руским гасом, док, како је нагласио, 
америчког гаса нема и далеко је. 

-У Србију улази 13,88 милијарди кубних метара 
гаса. Три су излаза, један код Параћина, један код 
Београда, а један ће бити у Госпођинцима, тако да 
ћемо моћи добро да се снабдевамо. Када се погледа 
структура инвестиција, највише их је тамо где постоји 
гасовод. Гасификација Србије је неминовност, због 
развоја привреде, и зато се убрзано ради на томе, 
додао је Бајатовић.

О овој теми највише је било речи приликом 
директоровог гостовања на ТВ Хепи. У емисији „Добро 
јутро Србијо“, он је још једном нагласио да нама треба 
убрзана гасификација.

-Гасификација Београда биће завршена до краја 2022. 
године. Урадили смо Браничевски округ, надам се 
да ћемо ове године кренути и Колубарски, а добили 
смо налог да, због инвеститора, урадимо и Лесковац, 
Владичин Хан и Врање. Завршиће се и Александровац-
Тутин, то је магистрални гасовод. То ствара 
услове, уколико се тако договоримо, да почнемо и 

гасификацију Тутина. Ми смо 
урадили до сада гасификацију, 
односно изградили смо 
дистрибутивне мреже и 
магистралне гасоводе, у укупној 
вредности од око 600 милиона 
евра. То су, дакле, инвестиције 
без „Балканског тока“ и 
складишта „Банатски Двор“. 
Ми смо се договорили, уз помоћ 
Министарства инфраструктуре, 
са господином Момировићем, 

министром, да променимо један правилник да бисмо 
створили услове да нашим потрошачима понудимо 
прикључке по цени од 780 евра на три године 
отплате. Очекујемо да ће нас у томе пратити неки 
трговци и произвођачи опреме и људи који раде 
пројектовање унутрашњих инсталација. Чак ћемо и 
тамо где су објекти ушли у легализацију, а нису до 
краја завршили тај процес, понудити могућност да и 
ти грађани ураде један, да тако кажемо, еколошки 
прикључак под повољним условима, и да им буде 
лакше, додао је Бајатовић.

       В.А.
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У Новом Саду је у петак, 
29. јануара одржана 
седница Надзорног 
одбора ЈП „Србијагас“, 
којој је председавао 
проф. др Муамер 
Реџовић, председник 
НО, а присутан је, 
поред свих чланова 
Надзорног одбора, био 
и генерални  директор 
Душан Бајатовић и 
чланови пословодства.   

На седници је најпре 
усвојен Извештај о 
реализацији годишњег 
програма пословања 
предузећа у периоду 
од 01. јануара до 31. 
децембра прошле 
године. Јавно 
предузеће Србијагас, 
како је речено, и у 
2020. години наставило је политику сигурности и 
континиутета у снабдевању потрошача природним 
гасом, нарочито у контексту обезбеђивања 
довољних залиха тог енергента, а имајућу у 
виду ризик прекида снабдевања преко Украјине, 
обезбеђујући делатност од општег интереса, али и 
прилагођавајући пословање у циљу минимизације 
негативних последица постојеће пандемије. Дакле, 
и у тим условима, Србијагас 
је предузео све активности 
и мере како у циљу сигурног 
снабдевања тржишта, тако 
и наставка инвестиционих 
активности, ефикасности 
наплате потраживања и 
одржавања ликвидности 
предузећа.

Целу протеклу пословну 
годину обележио је наставак 
интензивних активности 
на изградњи гасовода на 
територији Републике Србије 
од границе са Бугарском до 
границе са Мађарском и другим суседним земљама. 
Као резултат тога, 01. јануара 2021. године званично 
је пуштен у рад нови магистрални гасовод, од 
огромног значаја за индустрију и напредак српске 
привреде, као и становништва и државе у целини.

Одржавању и унапређењу свих показатеља 
пословања у 2020. години  допринела је сарадња 
са надлежним министарствима и свим релевантним 

институцијама. Менаџмент и Надзорни одбор, као 
и сви запослени ЈП „Србијагас“ током целе године, 
и у условима ванредног стања, предузимали су 
све неопходне активности, кроз пословне одлуке, 
политике пословања и континуирано ангажовање, 
како би предузеће наставило тренд позитивног  
пословања који је присутан дужи низ година.

Чланови Надзорног одбора, у роковима утврђеним 
законом, усвојили су и Извештај 
Централне пописне комисије о 
извршеном годишњем попису 
имовине и обавеза ЈП „Србијагас“ 
са стањем на дан 31.12.2020. 
године, сачињеном на основу 
пописа извршених у предузећу, 
а који су реализовани у условима 
општепознате епидемиолошке 
ситуације.

На овој јануарској седници која 
је одржана у просторијама 
компаније у Мастер центру 
Новосадског сајма, усвојен је и 
сумарни Извештај о раду интерне 

ревизије ЈП Србијагас за 2020. годину који обухвата 
низ извештаја, између осталог, о извршеној ревизији 
система управљања залихама, ликвидношћу, 
спољнотрговинског пословања и другог, а све у 
циљу унапређења општег нивоа, односно система 
интерних контрола у предузећу.
                                                                                                                                                  

(www.srbijagas.com)
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Надзорни одбор ЈП „Србијагас“ усвојио низ одлука значајних за пословање компаније

СРБИЈАГАС И У 2020. ГАРАНТ СИГУРНОСТИ 
СНАБДЕВАЊА ПРИРОДНИМ ГАСОМ!

У ПРОШЛОЈ ГОДИНИ 
НАСТАВЉЕНА ПОЛИТИКА 
СИГУРНОСТИ И КОНТИНУИТЕТА 
У СНАБДЕВАЊУ ПОТРОШАЧА 
ПРИРОДНИМ ГАСОМ, И 
ПОРЕД РИЗИКА ПРЕКИДА 
СНАБДЕВАЊА ПРЕКО 
УКРАЈИНЕ, АЛИ И ПОСЛЕДИЦА 
ПОСТОЈЕЋЕ ПАНДЕМИЈЕ.



Весна Арсић

Колико смо само тешких прича чули од 
како је корона постала тема број 1 у нашој 
свакодневици. У блиском окружењу, 
међу колегама, пријатељима, рођацима. 
Сада већ скоро свако има некога ко је 
имао корону, свако познаје неког ко је 
био у болници, а много људи зна неког 
ко је изгубио битку са овом пошасти 
која је преко ноћи ушла у наше животе. 
Причајући причу  која следи, заправо 
желимо, по ко зна који пут, да скренемо 
пажњу да морамо да се чувамо и да 
поштујемо све заштитне мере које су 
прописане.

Са колегом Сашом Јаковљевићем (42), 
запосленим у новосадској Радној јединици 
„Дистрибуција“, срели смо се ових дана, 
готово пола године након што су се код 
њега појавили први симптоми корона 
вируса Ковид-19, коју је преболео са 
тежом клиничком сликом и због чега је једно време 
провео у црвеној зони ковид болнице у Новом Саду. 
И данас, дакле 4-5 месеци по повратку са боловања, 
каже, не осећа се ни близу као пре ове болести, 
а сваки, па и најмањи проблем са здрављем, који 
се у међувремену дешавао, неминовно повезује са 
короном. После свега, а имајући у виду да је због 
његовог тока болести стекао заиста висок ниво 
антитела, како каже, решен је да донира крвну плазму 
потребну за лечење оболелих од корона вируса. Са 
тим ће, ипак, морати још неко време да сачека, јер још 

увек има извесне проблеме са повећаним откуцајима 
срца, због чега му је уведена терапија и након које ће, 
тек, бити спреман за донирање крвне плазме.

-Моја прича 
је можда 
слична онима 
које сте већ 
чули, а можда 
је и сасвим 
специфична. 
Наиме, прве 
симптоме 

и благу температуру добио сам 
једног петка, крајем јула, у тзв. 
„другом пику“ епидемије корона 
вируса у Србији. Пошто ни после 
2-3 дана температура није спадала, 
јавио сам се у Ковид амбуланту у 
Тителу, где живим, и тамо су ми 
уз преписане антибиотике, али и 
све обављене анализе, додуше без 
„PCR“ теста, рекли да идем кући, 
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И у јануару једна од главних тема - корона вирус

И ДАЉЕ ОПРЕЗ, МАСКЕ, ДИСТАНЦА И СА ШТО 
МАЊЕ КОНТАКАТА

И даље пратимо епидемиолошку ситуацију у нашој компанији. Према информацијама 
Кризног штаба ЈП „Србијагас“, закључно са петком, 22. јануаром, у предузећу је 
евидентирано 7 оболелих, 94-оро је излечено, а нажалост један колега (1974.) из 

новосадске Дистрибуције је преминуо средином овог месеца од корона вируса. Зато, у 
овом броју, са циљем да још једном скренемо пажњу на озбиљност болести и важност 

одговорности сваког појединца, порука -  Чувајмо себе и друге!

ГДЕ СЕ ЗАРАЗИО?
На ово питање, наш саговорник 
нема конкретан одговор. Мисли 
да је највероватније вирус 
„покупио“ негде у путу, будући 
да је сваки дан из Титела 
долазио на посао у Нови Сад 
аутобусом. Трудио се, каже, да 
поштује све мере, али ипак вирус 
је некако нашао пут до његовог 
организма.НАРАНЏАСТА И ЦРВЕНА ЗОНА

Прва два дана, док се још није знало да ли је позитиван на Ковид-19, 
био је у наранџастој зони на Клиници за ортопедију КЦВ која је прешла 
у ковид систем. Ту су лежали сви они код којих се није знао узрок 
упала плућа и лошег стања и за које се само сумњало да су заражени 
корона вирусом. Након тога, пренели су га у црвену зону. Тамо је 12 
тешких пацијената у соби, под 24-часовним надзором, било животну 
битку. Наш Саша каже да му је једног тренутка човек који је лежао 
до њега рекао-ми одавде живи нећемо изаћи. То га је, сећа се, јако 
узнемирило, било је то, каже, паклених недељу дана... После, када 
је кренуло на боље, преместили су га у Војну болницу, а одатле је 
отишао кући.



мирујем, пијем витамине и све оно што су и свима 
другима у тим ситуацијама говорили. Након попијене 
терапије отишао сам на контролу, све је било у реду. 
Снимили су ми плућа, извадили крв и вратили ме 
кући и даље са неким описом стања „нормално“. 
Срећом, дали су ми и упут за Инфективну клинику 
Клиничког центра Војводине, за случај да ми се стање 
за викенд који је долазио, погорша. И баш тако. Већ у 
ноћи између петка и суботе, дакле 7-8 дана од првог 
симптома који се појавио, почели су проблеми са 
дисањем, а температура је почела да расте. Провео 
сам ноћ у хитној помоћи, са инфузијом и лековима, 
па накратко враћен кући, а већ следећу ноћ био 
сам у Ковид болници, са температуром од близу 40 
степени, обостраном упалом плућа, малаксалошћу 
и јако лошим стањем. Иако тога, можда, за почетак 
нисам био свестан, почела је права борба за ваздух, 
за живот... Прва два дана су ми скидали температуру 
на све начине и давали ми кисеоник. Чекали смо 
резултате теста који су стигли након 48 сати. 
Потврђено је-корона позитиван налаз. Уз помоћ 
лекара и медицинских сестара које су под свом том 
опремом на оним великим врућинама које су тада 
владале, заиста пожртвовано и посвећено, радили, и 
уз неку невероватну унутрашњу снагу, успео сам да 
победим ову болест и да за неких две недеље будем 
поново у својој кући, са својом децом, родитељима, 
братом. Наравно, најпре поштујући оних обавезних 
14 дана изолације, а потом водећи рачуна и даље и 

о својим најближима, као и о колегама са којима сам 
свакодневно у контакту. Свима бих поручио да се 
чувају колико год могу, да носе маске, воде рачуна 
о хигијени руку, држе дистанцу и колико год могу 
смање дружења и контакте док ово зло не прође. Биће 
времена за све то, само да останемо живи и здрави, 
каже наш колега Саша Јаковљевић напомињући још 
да никада раније није имао никакве здравствене 
проблеме и да никакве лекове није пио. Нада се да 
је све лоше што му се дешавало сада иза њега и да 
за њега и његову породицу сада долазе бољи дани. 
Због свега наведеног, и даље опрез. Дакле, маске, 
дистанца, хигијена руку и што мање контаката, 
поручују стручњаци.

 
ПОЗИВ ЗА ПРИЈАВУ ЗА 
ВАКЦИНАЦИЈУ
Сви запослени ЈП „Србијагас“, путем 
„webmastera“, обавештени су да, уколико 
су заинтересовани за имунизацију против 
Ковид-19, пријаву за то треба да ураде 
тако што ће  попунити упитник на порталу 
еУправа (www.euprava.gov.rs). 

У свим градовима, где наша компанија 
има своје радне јединице, постоје и 
пунктови за вакцинисање. Интересовање за 
имунизацију, судећи према подацима који 
из дана у дан убрзано расту, изузетно је 
велико.

И ЗА ПРВИ 
КВАРТАЛ 2021. 
ОБЕЗБЕЂЕНА 
ЗАШТИТНА 
СРЕДСТВА
У Кризном штабу чули смо 
и то да је и за прва три 
месеца ове године обезбеђенa довољна количина  
заштитних средстава маски, медицинског алкохола 
и антисептичких и дезинфекционих средстава за 
руке. Уједно, поново се апелује на придржавање 
и поштовање свих препоручених мера у радном 
простору, а све у циљу очувања здравља свих нас.
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Последњег дана 2020. године Савет Агенције за 
енергетику Републике Србије донео је одлуку о 
давању сагласности на План развоја транспортног 
гасоводног система за период 2020-2029. године, који 
је донео оператор транспортног система, предузеће 
„Транспортгас Србија“ доо.

План развоја транспортног система за период од 10 
година урађен је у складу са Законом о енергетици и 
са Стратегијом развоја енергетике Републике Србије 
до 2025. године са пројекцијама до 2030. године и 
Програмом за остваривање Стратегије. Саставни део 
плана су и инвестиције чија је реализација планирана 
за период од 3 године.

Приоритетни циљеви при изради плана били су 
обезбеђење сигурног снабдевања природним гасом, 
развој тржишта природног гаса на националном и 

регионалном нивоу и стварање услова за интензивнији 
развој гасне дистрибутивне мреже у Србији.

Као основ за планирање развоја транспортног система 
коришћене су потребе оператора дистрибутивних 
система и повезаних транспортних система у земљи 
и ван земље, планирана производња природног 
гаса, потребе оператора складишта и потребе 
крајњих купаца на транспортном систему, посебно 
термоелектрана-топлана.

При изради плана, разматрано је и повезивање 
са новим гасоводом који пролази кроз територију 
Републике Србије и који се повезује са транспортним 
системима у Републици Бугарској и у Мађарској.   
      
     (www.aers.rs)

АЕРС одобрио десетогодишњи план развоја транспортног система „Транспортгасу“

ПРИОРИТЕТНИ ЦИЉ СИГУРНО СНАБДЕВАЊЕ 
ПРИРОДНИМ ГАСОМ

ЈСО ЈП „Србијагас“ 
за више 
послодаваца 
објавила је на 
својој Интернет 
страници, да 
је ових дана 
потписан 
Споразум  о 
продужењу 
рока важења 

Колективног уговора за ЈП „Србијагас“ на још три 
године, односно до 03. фебруара 2024. године. 
Претходно је сагласност на овај документ дала Влада 
Републике Србије, на седници одржаној у уторак, 
29. децембра. Споразум о продужењу рока важења 
Колективног уговора потписали су: у име Владе, 
односно Министарства рударства и енергетике, проф. 
др Зорана Михајловић, министарка енергетике, за 

послодавца, Душан Бајатовић, генерални директор 
ЈП „Србијагас“ и за синдикат, Вељко Милошевић, 
председник ЈСО ЈП „Србијагас“ за више послодаваца. 
Иначе, у Колективном уговору задржана су сва 
постојећа права запослених.

Уједно, Јединствена синдикална организација за 
више послодаваца обавестила је своје чланство да 
је Колективни уговор за предузеће „Транспортгас 
Србија“ доо, са роком важења од 3 године, усаглашен 
и потписан и да су њиме сачувана сва ранија права 
запослених.      
                    (www.sindikat-srbijagas.com)

Вест из нашег синдиката

ВЛАДА ДАЛА САГЛАСНОСТ НА ПРОДУЖЕЊЕ 
ВАЖЕЊА КОЛЕКТИВНОГ УГОВОРА
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Владимир Уторник

Пензионери сигурно спадају у групу 
најдисциплинованијих грађана, када је реч о 
примењивању противепидемиолошких мера. 
Максимално се током трајања пандемије труде да 
сачувају како себе, тако и друге, па наравно и своје 
најближе. Сходно томе, по речима председника 
Удружења пензионисаних радника ЈП „Србијагас“ 
Бошка Тодоровића, пензионери су једва дочекали 
појаву вакцине, тако да ће се највећи број чланова и 
вакцинисати, одмах кад се за то стекну услови. Неки 
чланови су већ то и учинили. Пензионери, дакле, 
свесрдно подржавају масовну вакцинацију.  

-Немогуће је говорити о било чему, а да не споменемо 
корону,  болест коју она изазива и последице. 
Међутим, очекујемо да ће се ситуација смирити, 
посебно због вакцинације и верујем да ћемо до 
средине ове године одржати редовну годишњу 
Скупштину УПР ЈП „Србијагас“, као и, пре тога, 
састанак Извршног одбора нашег Удружења. На 
тим  двема седницама 
усвојићемо, пре свега, 
завршни рачун за прошлу 
2020. годину, која је по 
свим параметрима била 
необична, а та необичност 
била је условљена пре 
свега пандемијом. Такође, 
разматраћемо и нека важна 
питања која се у датом 
тренутку буду наметнула.  
Иначе, завршни рачун због 
комплетне ситуације морамо 
да предамо до краја првог 
тромесечја ове године, а да 
га онда, накнадно, органи 
Удружења усвоје. То је 
дозвољено баш због опште 
здравствене ситуације и 
корона вируса, каже нам 
на почетку овог кратког 
разговора Бошко Тодоровић.    

Подразумева се да је, кад 
се посматра прошла година, 
корона учинила своје и 
једино што су наши некадашњи радници  успели да 
организују јесте обележавање 8. марта, пре него што 
је почела пандемија. Са доласком болести замрле су 
све активности, с тим што су у јуну одржане седнице 
Извршног одбора и Скупштине, уз примењивање свих 
прописаних мера, будући да смо се окупили у већем 
броју.  

-Тренутно нам је најважнији задатак да се створе 

услови за 
обнову Уговора 
о осигурању 
наших чланова, 
јер постојећи 
уговор истиче 
21. фебруара. 
Обављамо 
озбиљне 
припреме 
како бисмо 
закључили тај 
нови уговор са 
осигуравајућим 
друштвом ДДОР Нови Сад, а та фирма се досад 
показала као најбоља и имала разумевања за наше 
потребе. Надамо се да ће нам наш „Србијагас“, као 
и увек до сада, пружити финансијску подршку. Није 
потребно да понављам колико велик значај тај уговор 
о осигурању има за наше чланове, истиче Бошко 
Тодоровић.  

Председник Удружења 
пензионисаних радника 
ЈП „Србијагас“ на крају је 
истакао да су пандемија 
и болест ковид показали 
да удруживање бивших 
радника на овај начин 
има велик значај за све 
чланове. Из, пре свега 
телефонских, разговора 
које готово свакодневно 
обавља са члановима и 
сарадницима, стекао је 
утисак да свима недостају 
активности које Удружење 
организује. Највећи 
број чланова остали су 
ускраћени по питању 
дружења, састанака, 
обележавања годишњица, 
па, напослетку и одласка 
на излете, који су били 
врхунски организовани, и 
атрактивни, доприносили 

томе да се боље упознају готово сви крајеви и 
обичаји у нашој земљи и сви учесници су се са тих 
излета враћали само са позитивним и оплемењујућим 
утисцима.  Сви, па и сам Бошко Тодоровић, верују да 
ће ова несрећна корона једном већ престати да нас 
мучи и спречава у обављању редовних и уобичајених 
послова. Надају се наши пензинери да ће ускоро моћи 
да се виђају и друже и присећају дана кад су били 
радно активни. 

Планови наших пензионера у другој години короне

ОБНОВИТИ УГОВОР О ОСИГУРАЊУ
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Надам се да ће се епидемиолошка ситуација поправити, тако да бисмо у јуну могли да 
организујемо  годишњу Скупштину, каже председник УПР „Србијагас“ Бошко Тодоровић

И САМ БИО ЗАРАЖЕН КОРОНОМ
Прошле године je, нажалост, преминуло 18 
чланова УПР ЈП „Србијагас“. Међутим, по речима 
Бошка Тодоровића, потребно је напоменути да 
већина није умрла од болести изазване вирусом 
корона, већ једноставно због других болести, 
или једноставно због старости. Код мањег броја 
преминулих узрок је, ипак, био – Ковид-19. И 
сам Бошко Тодоровић је крајем новембра био 
позитиван на тесту. 

-Нисам се лечио од ковида, већ од последица 
корона вируса, ако тако могу да кажем. Имао сам 
упалу плућа и температуру, која је трајала готово 
месец дана и практично ја сам се лечио од тога. 
Срећом, није било потребе за болничким лечењем, 
није било већих компликација, тако да сам болест 
прележао код куће и потпуно сам се опоравио. И 
поред тога што имам антитела, дисциплиновано 
се понашам, чувам се, али сам и поред тога и 
дочекао  ред за вакцинацију. Пре неколико дана 
сам примио вакцину, што препоручујем и другима 
да то учине, закључује наш саговорник.



Паритети

АНАЛИЗА ЦЕНА ЕНЕРГЕНАТА

ЈП “СРБИЈАГАС”, Нови Сад
Народног фронта 12, 21000 Нови Сад, Србија
ТЕЛ + 381 21 481 1004 / + 381 21 481 2703 / ФАКС + 381 21 481 1305
www.srbijagas.com

НАПОМЕНЕ:
* Плаћа се по утрошку месечно
** Цена је дата без транспорта и манипулативних трошкова
ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ плава зона нижа 
тарифа нису узети у обзир јер би се приликом грејања изашло 
из оквира тих зона. На укупну потрошњу додаје се фиксни 
део.

Извори цена:
природни гас - ЈП “СРБИЈАГАС”
природни гас - ДП “НОВИ САД-ГАС”
пропан бутан у боци 10кг - “Петрол”, Нови Сад
електрична енергија - “ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ”
угаљ - Стовариште угља “Искра-Пан” и “Мај-гор”, Нови Сад
пелет буков - “Крајина Дрво НС”, Ветерник 

Цене су без ПДВ-а узете за период јануар 2021.

Припремили: Драгана Драгишић и Владимир Петровић

Период јануар 2021.


